



Protokoll Styremöte LP1 LV5

Närvarande

Ordförande:	Gustav Eriksson
Vice ordförande:	Hanna Johansson
Kassör:	Martin Andersson (På semester, det aset...)
Informationsansvarig:	Tage Berdenius Norström
Utbildningsansvarig:	Alexander Back
Arbetsmarknadsansvarig:	Malin Stenbom
SAMO:	Leon Larsson

1. Formalia

- i.** Ordförande Gustav Eriksson förklarar mötet öppnat kl. 12:02
- ii.** Mötet godkänner dagordningen – Ja, med ändringsyrkande att flytta punkt 7.1 till direkt efter 1.4
- iii.** Föregående mötesprotokoll – Ja
- iv.** Inadjungeringar – Frej Stjärnberg, Amanda Olmin, Sebastian Bergman samt Camilla Chuang inadjungeras med yttranderätt på punkt 7.1 (12:02)
- v.** Veckans grej – AOs måtto är numera kopierat av styrelsen. ”Går verksamheten under?”

2. Dagsformsrunda och lägeskoll

Malin: Början till stress men blir nog bättre när kandidatmiddagen är över.

Hanna: Mycket att göra i schemat men har fått struktur så känns bra.

Alex: Förkylningen börjar släppa, mår bra, känns som mycket att göra men visade sig att det var inte så mycket.

Martin: --

Leon: Mår bra har mycket att göra, dugga nästa onsdag.

Gustav: Har sovit bort förmiddagen, men känns helt okej då verksamheten inte går under.



Tage: Lite stressigt, känns som plugget tar mycket nu men mår okej.

3. Meddelanden

- KAOS har svårt att hinna med sitt städarrangemang i läsperiod 1 så vill få dispens till läsperiod 2.
- Fått mejl gällande att Renova vägrat ta sopporna då det legat för mycket skräp i soprummet (igen).

4. Post

Post till Kaffegruppen

5. Mötesrapporter

Alex, Sn – har bra möten, försökte planera budget men Martin var inte i skolan, titta på hur man ska få till SI i flervariabel analysen. Planerat pluggfika och frukost. Träffat vUO i Kårledningen igår tankar om flipped classroom för lektioner.

Gustav, Programråd för Bioteknik – snackades bara MpBio, görs om till 4 spår från 3. Biotech blir ett Sysbiospår och ett molekylärbio spår. Allt ska bli klart till februari då nya arbetsplanerna läggs fram.

Malin, Möte med K's ordförande och Arbetsmarknadsansvarig. Kommer förändra samarbetet mellan Ernst och Karg. Kan leda till splittring av sponsoravtalen mellan Kemi sektionen och KfKb sektionen, kommer fortsätta att diskuteras. Därefter var det möte med AO i Kårledningen då det är problem med Akzo Nobel då de inte betalt sin faktura till Sektionen ännu. Ernst & Karg möte – endast kandidatmiddagen som gäller nu!

Hanna, Ordföranderådet – kontinuiteter och överlämningar var ett bra ämne. Nästa möte tar alla med sig sina kontinuiteter för jämförelse. Diskuterade nytt värmeskåp samt skyddsron

Leon, Träffat K-SAMO och diskuterat hur samarbetet ska se ut den resterande tiden de sitter. Speciellt hur arbetsmiljön kan förbättras samt hur vi får ordning i förrådet.

Martin, -

Tage, -



6. Avstämning av att-göra-listan

Alla,

Gustav, samarbetsavtalen tagit mycket tid, förberett inför sektionens möte
Malin, haft möten, planerat kandidatmiddagen, mejlat en del

Hanna, planerat utvärderingen 3/10, uppdaterat styrdokument, spånat på riktlinjer till överlämningen, jagat bOf för pHadderkontrakten svårt då de har mycket att göra,

Tage, fortsatt med utvecklandet av hemsidan, fått kontakt med Nollekolls gruppen och har möte nästa torsdag.

Alex, haft Matlab stuga 2 gick bra!, fått frågor gällande bokbyttarsidan, mejlat en del,

Martin, -

Leon, haft kontakt med Chalmerslokalservice (försökt i alla fall), ordinarie kontaktperson är sjukskriven – försvårar kaffemaskinsprojektet, presenterat sig för ettorna, kontakta Chalmersfastigheter gällande flera saker bland annat råttorna

7. Val av representation

Styrelsen beslutar enhälligt

att att välja in Frej Stjärnborg, Amanda Olmin, Sebastian Bergman samt Camilla Chuang till ledamöter i Studienämnden SnKfKb under resterande verksamhetsår.

8. Diskussion – Sektionsmötet 5/10

Propositionen ser bra vi kör på den! Idé till nästa års VP att titta över stadgarna och reglementena.

Två motioner har kommit in.

Första är att införskaffa en vimpel till sektionen med sektionsmärket på som kan användas som Pr på till exempel pubrundan – styrelsen yrkar på bifall för motionen men ser gärna att ett tilläggsyrkande görs och att det förs en diskussion på sektionsmötet. Detta för att mer konkret ta fram vilka som genomför detta och hur mycket det får kosta.

Andra var en oseriös motion gällande införskaffandet av ett Brazzers konto till sektionen, lär inte tas upp men händer om den tas upp så får vi ta diskussionen – styrelsen yrkar på avslag.



Alla får lov att kolla vad de vill ha med i verksamhetsrapporten och Martin får stå för ekonomiska rapporten.

9. Diskussion – Samarbetsavtal med företag

Kemi sektionen tittar på att splittra på posten Arbetsmarknadsansvarig och ordförande i KARG. Detta kan leda till komplikationer i samarbetet mellan sektionerna.

10. Diskussion – Kommittékväll 3/10

Alla förutom Malin och Alex kan närvara från start. Tanken är att första diskutera dem punkter som skickades ut tidigare inom kommittén Sedan diskutera i blandade grupper där en styret person sitter i varje grupp och för anteckningar över vad som sägs. Dessa anteckningar blir en sammanfattning som ges vidare till nästa års sittande med tips till mottagningen. Vi ses vid kl 15:00 för att börja fixa med maten!

11. Övriga frågor

- i. Diskussion kring KAOS prioritering av arrangemang – känns dumt att det kan tolkas som prioriteringen ligger på Eot-raj från vår sida. Men vi i Styret har inte varit speciellt duktiga på att införa förändringen i instruktionerna så ber dem sikta på att göra ett riktigt bra arr nästa läsperiod.
- ii. Utvärdera mastermottagningen – var lyckat men tråkigt att inte fler kom, sikta på att försöka få fler till nästa gång med hjälp av fler medel. Trycka på att andra kommittéer själva tar på sig att göra något för masterstudenterna i framtiden.
- iii. Skyddsronnd – varit missförstånd mellan Kåren och Högskolan gällande vilken rond som går vilket tid på året.

12. Mötets avslutande

Ordförande Gustav Eriksson avslutar mötet kl. 13:08